



香港聖類斯中學家長教師會

通告第03e號 (21-22)

中二家長資訊日

敬啟者：

為促進家校合作，探討不同級別學生在學習和生活上所遇到的問題，本會將與校方合辦家長資訊日。是次資訊日分為兩部分，首先由班主任在各班課室講解學生學習情況，接著家長／監護人將會移師多功能媒體學習室，由家福會的駐校社工就主題分享，隨後則有討論環節。

現誠邀各家長／監護人踴躍參加，有關活動的詳情如下：

主題	與班主任會面 及親子溝通家長工作坊
對象	中二家長／監護人
語言	廣東話
日期	2021年10月23日(星期六)
時間	下午3:00至4:45
地點	中二課室及多功能媒體學習室

請各家長／監護人填妥下列回條，並於10月13日(星期三)前將回條經 eClass 交回。

此致

各中二家長／監護人

聖類斯中學家長教師會會長
李健榮謹啟

二零二一年十月七日

請注意：若未能於活動當日在學校舉行活動，此活動將於同時間改為網上以 ZOOM 進行。加入會議的相關連結於活動當日早上經 eClass 通知各參加者。



香港聖類斯中學家長教師會 通告第03e號 (21-22)

中二家長資訊日回條

本人將 * 樂意／無暇 出席於10月23日(星期六)的中二家長資訊日。

因人數有限，只能一位家長／監護人出席此活動。

於討論環節內，本人有以下提問：

學生姓名：_____ 班別及班號：_____

家長／監護人姓名：_____ 家長／監護人簽署：_____

日期：_____

* 請刪去不適用者。

回條請於10月13日(星期三)前經 eClass 交回。



S2 Parent Information Day

Dear Parents/Guardians,

In order to promote home-school cooperation and explore the problems encountered by students of different levels in their studies and life, the Association are co-organizing and co-hosting the Parent Information Day with the school. The S2 Parent Information Day will be divided into two parts. First, the class teacher will explain the students' learning situation of each class in the classroom. Parents/guardians will then move to the MMLL room and the school social worker from Hong Kong Family Welfare Society will conduct a workshop followed by a discussion session.

Parents/Guardians are cordially invited to attend the activity. Details are as follows:

Topic	Meeting with the Class Teacher and Parent-Child Communication Workshop
Target	S1 Parents/Guardians
Language	Cantonese
Date	23 rd October, 2021 (Saturday)
Time	3:00 - 4:45pm
Venue	S2 Classroom and MMLL Room

Please complete the following reply slip and return it through eClass before 13th October, 2021 (Wednesday).

Yours sincerely,

Lee Kin Wing, Keith
The Chairman
Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Please note: If the activity cannot be held at the school on the activity day, it will still go ahead at the planned date and time, but held online on Zoom instead. The relevant access link will be provided to participants through eClass on the morning of the activity day.



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association
Circular No. 03e (21-22)

S2 Parent Information Day - Return Slip

I ***will / will not attend** the S2 Parent Information Day on 23rd October, 2021 (Saturday).

Please note that due to the limits placed on the number of people who can attend due to the pandemic, only one parent/guardian can attend the activity.

For the discussion session, I have the following questions:

Student Name: _____ Class and No.: _____

Parent/Guardian Name: _____ Parent/Guardian Signature: _____

Date: _____

* Please delete where inapplicable.

Please return the reply slip through eClass before 13th October, 2021 (Wednesday).